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§319     Dnr KS 2024-1813 
 
VA-taxa 2025 för Norrtälje kommun 
Beslut 

Kommunfullmäktige beslutar att återremittera förslaget till VA-taxa med uppdrag 
att komplettera underlaget med analys över hur förslaget harmoniserar med den nya VA-
planen 

 
Sammanfattning av ärendet 

Styrelsen för Norrtälje Kommunhus AB behandlade ärendet den 20 november 2024. 

Styrelsen för Norrtälje Vatten och Avfall AB fattade vid sitt styrelsemöte den 4 november 
2024 beslut om att föreslå kommunfullmäktige att höja brukningsavgifterna. För att täcka 
VA-verksamhetens ökade kostnader har Norrtälje Vatten och Avfall AB (NVAA) bedömt att 
avgifterna i VA-taxan behöver höjas från och med den 1 januari 2025. Brukningsavgifterna 
föreslås höjas med 5 % för fasta och rörliga avgiftsparametrar samtidigt som 
anläggningsavgifterna inte höjs och ligger kvar på samma nivå som 2024 

 
Beslutsunderlag 

§246 KS VA-taxa 2025 för Norrtälje kommun 

Tjänsteutlåtande VA-taxa 2025 för Norrtälje kommun 

Bilaga 1 – Förslag till VA-Taxa 2025 

Bilaga 2 – Protokoll från Norrtälje kommunhus ABs styrelsemöte den 20 november 2024 

Bilaga 3 - Protokoll från Norrtälje Vatten och Avfall ABs styrelsesammanträde den 4 
november 2024 

 
Beslutande sammanträde 
Yrkanden 

Olle Jansson (S) och Robert Lönnqvist (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 

Kjell Jansson (M) yrkar skriftligen, enligt bilaga 1, återremiss med motiveringen att 
återremittera förslaget till VA-taxa med uppdrag att komplettera underlaget med analys över 
hur förslaget harmoniserar med den nya VA-planen. 
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Andrea Kronvall (SD) yrkar bifall till Kjell Janssons (M) återremissyrkande. 

Jessika Ljusner (S), Marcus Granström (S) och Robert Beronius (L) yttrar sig.  

Beslutsgång 

Ordföranden frågar först om kommunfullmäktige ska avgöra ärendet idag eller återremittera 
det i enligt med Kjell Janssons (M) återremissyrkande som bifalls av Andrea Kronvall (SD) 
och finner att ärendet  ska avgöras idag. Votering begärs och genomförs. 

Votering 

Ordföranden informerar om att de som vill att ärendet ska avgöras idag röstar ja medan de 
som vill att ärendet ska återremitteras röstar nej. Efter genomförd omröstning finner 
ordföranden att kommunfullmäktige har beslutat att återremittera ärendet i enlighet med 
Kjell Janssons (M) återremissyrkande med siffrorna 31 ja-röster mot 30 nej-röster. 
Detta eftersom en minoritet av fullmäktiges ledamöter och tjänstgörande ersättare har röstat 
för att återremittera ärendet.  

 
  
Beslutet ska skickas till  

Norrtälje Vatten och Avfall AB  

Ekonomiavdelningen 
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